



№

01/02-44 30 ИЮН 2020

## Information

### To Whom it May Concern

Herewith, I certify that the Ministry of Water Resources of the Republic of Uzbekistan and the Joint Venture comprising: "Associated Water Management Consultants, AWMc (Tunisia), Abdulaziz Al Saqabi Consulting Engineers, AAC (Kuwait), SONEDE International of Tunisia and Centre National des Etudes Agricoles, CNEA (Tunisia), signed a Consultancy Agreement (Contract No. RMICTIS/QCBS/01 UZ) for the design and supervision of the project entitled: "Preparation of Detailed Design, Tender Documents and Supervision of Reconstruction of Main Irrigation Canals of Tashsaka Irrigation System in the Khorezm Region of Uzbekistan" on 24<sup>th</sup> March 2014.

The Joint Venture, led by AWMc (Tunisia), has carried out their services satisfactorily and on a sound professional and financial basis in performing its duties under the above Contract.

The project includes 7 (seven) packages on reconstruction and construction of the canals of Tashsaka system. The major works under the above packages include construction of new canals, construction and reconstruction of hydraulic structures, concrete lining and earthwork on main and secondary canals with a maximum discharge of 375 m<sup>3</sup>/s, covering an area of about 191,000 ha in the Khorezm region of Uzbekistan.

Now, the project is at the completion stage.

In respond to the request of the Joint Venture we have issued this certificate.

Sincerely,

Maksudbek Bobaev

Head of the PIU ACG



№ 01101-У4 30 ИЮН 2020

## Информация

### для предъявления по месту требования

Настоящим подтверждаем, что Министерство водного хозяйства Республики Узбекистана и СП, в состав которого входят: “Associated Water Management Consultants”, АWMс (Тунис), Abdulaziz Al Saqabi Consulting Engineers, ААС (Кувейт), SONEDE International, Тунис и Centre National des Etudes Agricoles, CNEA (Тунис), 24 марта 2014 г. подписали соглашение на консалтинговые услуги (контракт № RMICTIS/QCBS/01UZ) по детальному проектированию, составлению тендерной документации и надзору за строительными работами по проекту «Реабилитация магистральных оросительных каналов Ташсакинской системы в Хорезмской области».

СП, возглавляемое АWMс (Тунис), выполняет свои услуги удовлетворительно, на устойчивой профессиональной и финансовой основе при выполнении своих обязанностей в соответствии с вышеуказанным Контрактом.

Проект включает в себя 7 строительных пакетов по реконструкции и строительству каналов в системе Ташсака. В рамках данных пакетов основными работами являются строительство новых каналов, строительство и реконструкция гидротехнических сооружений, бетонная облицовка и земляные работы на магистральных а также внутривозвратных каналов с максимальным расходом 375 м<sup>3</sup>/с и охватывает площадь около 191,000 га в Хорезмской области Узбекистана.

На текущий момент проект находится в стадии завершения.

Мы выдали этот сертификат в ответ на запрос СП.

Руководитель

Максудбек Бобаев